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De fractie heeft de volgende vragen:

Op 17 november 2017 heeft de VLP vragen gesteld over het ontbreken van verlichting op het fietspad 
vanaf de Zundertseweg naar sportpark Vierhoeven, zijnde het Vierhoevenpad 
(https://raad.roosendaal.nl/documenten/Schriftelijke-vraag/329-2017-Vraag-en-Antwoord-VLP-
Verlichting-fietspad-bij-Dijken-Visdonk.pdf).

In het antwoord op onze vragen staat dat het fietspad in het buitengebied ligt en daarom niet wordt 
verlicht.

Uit de kaartjes bij het B&W besluit van 9 juli 2019 over de Actualisatie Komgrenzen kernen 
Roosendaal blijkt dat het Vierhoevenpad nu wel binnen de bebouwde kom valt.

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vraag:

Is het nu wel mogelijk om langs dit onverlichte - veel door jongeren gebruikte - fietspad verlichting aan 
te brengen zodat gebruikers van het fietspad zich ook ‘s-avonds veilig voelen? Zo ja, wanneer? Zo 
nee, waarom niet?

Namens de fractie van VLP, 

Evelien van der Star

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Nu de komgrens is aangepast ligt het recreatieve fietspad binnen de komgrens.

Op de door u eerder gestelde vragen,  zijn door ons meerdere overwegingen benoemd om dit 
bewuste fietspad niet te verlichten.

Deze andere beweegredenen waren/zijn.

·        Er is vanwege de situering van de aangrenzende woningen geen enkele sociale controle op het 
fietspad, waardoor bij de aanleg van fietsverlichting een schijnveiligheid wordt gecreëerd.

·        Ook de ontwikkeling van de woonlocatie ’t Zand is bij de afweging meegenomen. Voor deze 
locatie geldt de visie “wonen in het groen” , waarbij alleen de hoofdontsluitingsweg zal worden verlicht 
en al de in het gebied gelegen wandelpaden en aangrenzende fietspad niet. Het nu verlichten van het 
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Vierhoevenpad, welk straks het woningplan ’t Zand doorkruist, staat haaks op dit uitgangspunt. 
Richting deze bewoners hebben wij dus verwachtingen geschept.

·        Er zijn voldoende alternatieve verlichte routes naar zowel het sportpark, als de scouting

De kosten voor de aanleg van verlichting langs dit fietspad ligt om en nabij de € 41.000,--. De aanleg 
kan niet drukken op de beheer- en onderhoudsbudgetten.

Op dit moment zijn wij aan het onderzoeken of er alternatieven zijn voor fietspadverlichting. Denk 
bijvoorbeeld aan fietspadmarkering op zonne-energie. Zodra meer bekend is over haalbaarheid en 
toepasbaarheid komen we daar in algemene zin op terug.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Inge Raaijmakers,

Wethouder openbare ruimte


